
30. november 2023 kl. 19.00 

Tilstede: Anders, Svend, Anton, Susanne, Lars, Kristian, Thomas og 
Peter 
Afbud: Mikaela 
Gæst: Administrator Allan Boe Petersen 

Valg af ordstyrer: Peter 
Valg af referent: Susanne 
Godkendelse af dagsorden: 

Opfølgning på udeståender fra tidligere møder: 
a. Statistik: Se pkt 8 
b. Billeder til foyer: Anton har modtaget mange billeder og får printet og 
sat op snarest. Foto på pap. 
c. Der er afholdt 2 førstehjælpskurser med 2×18 personer. Bestyrelsen 
har indkøbt førstehjælpsbåre. Anton sørger for ophæng på bagsiden af 
den store sauna. 
d. Udendørshanen udfor gæstetoilettet mangler afløb: Anton og Kristian 
ser på det til foråret. 
e. Udestående fra arbejdsweekenden: Lys på badeplatform 
ordnes/skiftes til foråret. 
f. Vision og projekter: tages op på senere bestyrelsesmøde 

Budget- og økonomiopfølgning: 
Perfekt og grundig gennemgang af foreningens budget og 
regnskabstekniske aspekter ved foreningens administrator Allan Boe 
Petersen. Efterfølgende er udskrift af samtlige konti fremsendt som 
oplæg til kommende budgetlægning. 

Håndlister på badetrappe og forespørgsel om beklædning af underside 
Opsættes snarest. 

Måtteservice 
Ny aftale på vej. 

Håndklædeindkøb 
Nye blå håndklæder med logo på vej. 

Medlemsadministration 
Forslag om at man kan købe ventelistebilletter skal drøftes: Anders 
kommer med oplæg. 



Projekter 
Hjemmesiden: Arbejdsgruppen bestående af Anders, Anton og Susanne 
er i fuld gang og et hjemmesideoplæg er på vej. 

Generalforsamling i Charlottehaven den 25. april 2024 
Planlægningen er i gang. 

Besøgsstatistik for efteråret ift 2022 
Vi drøftede besøgsstatistik for oktober og november op imod sidste år. 
Bestyrelsen er enige om at statistik kun er én faktor. Det primære er 
oplevelsen af, hvor mange der er i saunaerne. Statistikken blev 
gennemgået af Kristian og viser, at der ikke er signifikant forskel i 
belægningen 2022 / 2023. Dermed sagt, at optaget af nye medlemmer 
ikke påvirker belægningen markant. 
Der er en større belægning på den lille sauna end i 2022. 
I weekenderne stiger belægningen i den store sauna, men ikke i den 
lille. 
Der er tydelige gusudsving – den store sauna fyldes, og det gør den lille 
også (fordi dem, der ikke ønsker gus, går i den lille sauna). 
Konklusion: Kapaciteten er ikke presset. 

Forespørgsel fra medlemmer (og andre) 
Eventuelle henvendelser fra medlemmer drøftes under dette punkt. 

Drift 

Rengøring 
Nye tider for rengøringen diskuteret. Anders går videre med at bytte 
rundt på lukning af hhv stor og lille sauna. 

Vedligehold og anden drift 
Vinterbadets pjece: Teksten til den nye folder er godkendt, bårens 
placering skrives på og Susanne får sat den op og trykt. 

Det årlige julebesøg af søspejderne v/ Anders 

Drift af kaffemaskine: 
Status 

Nyhedsbrev: 
Anton udsender 



Næste møde 
18. januar 2024. Budget. Allan skal deltage og mødet er hos Svend 

Eventuelt 
Kakao og opfyldning. 
Intern kommunikation i bestyrelsen. 
 


